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Zápis č. 11/15 ze schůze OV Západočeské oblasti ČJF 
ze dne 3.11.2015 

 
 
Místo:     Plzeň 
Přítomni za OV (podle abecedy):  Kodadová Michaela, Komenda Daniel, Mentlíková Eva Ing., Pittner 

Antonín 
Neomluveni:     Hanuščinová Michala Mgr. 
Host:     Jáchimová Věra Mgr. 
Sekretář:    Paleček Jan 
 
Program schůze: 
 

1. Kontrola zápisu z jednání OV dne 6.10.2015 
2. Informace z jednání VV ČJF 19.10.2015 
3. Informace z jednání Rady ČJF 27.10.2015 
4. Informace ze schůzky schvalovatelů rozpisu 22.10.2015 
5. Návrh na vyhodnocení jezdců oblasti 2015 skoky – pony, děti, junioři, ml. jezdci, senioři 
6. Návrh na vyhodnocení jezdců oblasti 2015 drezura – pony, děti, junioři, ml. jezdci, senioři 
7. Návrh na vyhodnocení jezdců oblasti ze ZČJT a ZČDT 2015 
8. Kategorizace jezdců – návrh připomínek pro VV ČJF 
9. Návrh programu schůze s pořadateli závodů 2016 
10. Různé 

 
Průběh jednání: 
 
Bod 1.: Kontrola zápisu z minulé schůze: 
Možnost zakoupení malého vodního příkopu – trvá – hledá se nejvhodnější cenová nabídka – zajistí Ing. 
Mentlíková. 
Možnost příspěvku Plzeňského kraje trvá – zajistí M. Kodadová. 
Ostatní splněno. 
 
Bod 2. a 3.: Informace podány. Celé zápisy z jednání VV ČJF a Rady ČJF jsou uvedeny na webu ČJF v sekci 
Organizace. 
 
Bod 4.: Informace podána. Je připraven návrh jednotné šablony na tvorbu rozpisů, který by měl platit po schválení 
VV ČJF od roku 2016. Informace bude uvedena i v rámci schůzky s pořadateli závodů. 
 
Bod 5.: Navržení jezdci oblasti na vyhodnocení v disciplíně skoky: pony – Barbora Moulisová, děti – Kristýna 
Hofmeisterová, mladší junioři – Michaela Rodová, starší junioři – Antonia Sabathilová, ml. jezdci – Sabina 
Šůchová, muži – Jaroslav Jindra, ženy – Bc. Michaela Refková. Jako skokový kůň oblasti byl navržen Satisfy. 
 
Bod 6.: Navržení jezdci oblasti na vyhodnocení v disciplíně drezura: pony – Eliška Šimková, děti – Petra 
Krebsová, junioři – Tereza Čechurová, ml. jezdci – Jessica Tomanová, senioři – Ing. Barbora Kraftová. Jako 
drezurní kůň oblasti byl navržen Elfen  
 
Bod 7.: Navržení jezdci oblasti na vyhodnocení ze ZČJT: děti – Barbora Vlachová, junioři – Simona Rýdlová, ml. 
jezdci – Gabriela Hladíková, senioři – Mgr. Michala Hanuščinová. 
Navržení jezdci oblasti na vyhodnocení ze ZČDT: děti – Barbora Vlachová, senioři – Alena Ticová.  
 
Bod 8.: Jednotliví členové OV připraví případné připomínky ke kategorizaci jezdců a pošlou je e-mailem do 
13.11.2015 předsedovi oblasti, který je sesumarizuje a pošle na ČJF. 
 
Bod 9.: Návrh programu připraví předseda oblasti A. Pittner  a sekretář oblasti pak zajistí jeho rozeslání příslušným 
pořadatelům. 
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Bod 10.: Různé: 

- Sekretář oblasti J. Paleček připraví a e-mailem rozešle členům OV seznam aktivity 
rozhodčích a stavitelů v rámci závodů v oblasti v roce 2015. 

 
OV pro VV, legislativní komisi a komisi vzdělávání ČJF: 
 

1) OV žádá o revizi rozhodnutí, že veterinář musí být přítomen na závodech po celou dobu jejich trvání. OV 
se domnívá, že pro menší pořadatele a hlavně pro pořadatele hobby závodů představuje přítomnost 
veterináře po celou dobu závodů neúměrnou finanční zátěž a že by měla stačit dohodnutá dosažitelnost 
veterináře na telefonu. 

2) OV žádá komisi vzdělávání o aktualizaci seznamu stavitelů s ohledem na zaplacenou licenci a zařazení do 
tříd I. až III. Dále žádá o zvážení, aby stavitelé III. třídy mohli stavět parkury alespoň do S*, protože i na 
většině menších závodů se tyto soutěže vypisují, a aby si tak mohli tito stavitelé plnit podmínky pro 
zvýšení kvalifikace. 

 
 

 
Příští schůze: V pátek 20.11.2015 od 16.00 hod. ve Svržně. 
 
 
 

Zapsal: Jan Paleček 
 

 


